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Kopie aan

Opmerkingen Minister

Vraagt of het klopt dat beademingsapparatuur pas twee weken geleden
besteld is. Dit klopt, is ook gedeeld met de bewindspersonen.

Mondkapjes

Media

Media -

ligt de actuele stand van zaken rondom een verkeerde levering van

mondkapjes toe. MMZS vraagt naar wat in het rapport staat, stelt dat

de doorlaatbaarheid niet voldoende was waardoor de mondkapjes

ondeugdelijk bevonden zijn. De mondkapjes zijn afgekeurd voor IC-gebruik,
maar worden nu opgevraagd door zorgverleners die een lager

beschermingsniveau beschermingsmiddel zoeken. Desalniettemin worden

deze mondkapjes nog steeds als ‘FFP2’-kwaliteit bestempeld, bijvoorbeeld
op de verpakiino, ERE acer aan dat de ROAZ-en een recall moeten doen

en dit moet actief onder de aandacht worden gebracht. De recall moet dan

via de ‘normale weg’. MMZS benadrukt dat we dit echt moeten regelen, de

IG] gaat dit na (actie GMT /IG]). MMZS vraagt een tekst voor het debat

en de brief (actie GMT).

IC

De recente berichtgeving van de RIVM over de gemiddelde ligtijd op de IC

wordt besproken.

Media - DEF beademingsapparatuur/Calamiteitenhospitaal

DCo meldt dat FTM een artikel over de beschikbaarheid van

beademingsapparaten vanuit DEF aan het voorbereiden is. [EEE merkt op

dat de aandacht voor reguliere acute zorg echt toe begint te nemen. Er zijn

goede redenen waarom er apparaten voor andere groepen dan
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coronapatiénten gebruikt worden. Dit is nog steeds de lijn, ook in de secretaris Generaal/ piv.
Kamerbrief moet hier wellicht wat over worden opgenomen. Secretaris Generaal

Directie Bestuurlijke en

2 " ” Politieke Zaken
- DEF gaat vandaag nader in op de brief die het UMCU heeft gestuurd over

Bestuuike-polike
het calamiteitenhospitaal. advisering

-  VWS en DEF moeten op bovenstaande twee punten vo6r de komende MCCb

een oplossing hebben om tijdens de MCCb te delen. MMZS geeft aan dat

VWS naar de mogelijkheid om op korte termijn 19 beademingsapparaten te

leveren moet vragen zodat we dit mee kunnen nemen in de berekeningen.
(actie CZ)

Datum

25 maart 2020

Media - Internationaal

- DCo meldt dat er veel berichten zijn over de twee patiénten die in Dtsl. op

de IC verpleegd worden.

Media - Reguliere acute zorg

= EEE benadrukt dat hier voldoende aandacht voor moet blijven. Dit zou

ook in de Kamerbrief terug moeten komen (actie CZ). MMZS deelt deze

mening. DCo vraagt of we hier proactief op moeten communiceren,

geeft aan dat we de continuering van reguliere acute zorg in de

communicatie moeten benadrukken (actie DCo). IG] geeft aan dat de

beddengroei van coronapatiénten zal leiden tot zorgverdringing omdat de

focus van het personeel meer uitgaat naar coronapatiénten.

Beademingsapparaten
- De Kamerbrief zal een nadere verduidelijking geven op de bestelling van de

beademingsapparaten bij Philips die twee weken geleden geplaatst werd

(actie CZ).

- MMZS vraagt naar de feiten die hij dit weekend van CZ heeft gekregen.
Kloppen deze?BESen IG] lichten de actuele getallen toe. MMZS geeft aan

dat we écht goed moeten weten wat voor feiten we delen (actie CZ).

Geneesmiddelen
- 3150 meldt dat er een set geneesmiddelen aan de IC verbonden zijn.

Ziekenhuizen melden dat ze deze beschikbaarheid dagdagelijks gaan
monitoren. Vanmiddag wordt hier een besluit over genomen (actie
GMT/MMZS). De NFU zit hier terughoudend in en betwijfelt de capaciteit
van ziekenhuisapothekers. Inhoudelijk hebben zij de intentie goed op het

netvlies. VWS ondersteunt waar nodig. De NFU vraagt zich af of we dit ook

in een groot consortium moeten hijsen. FEES) vraagt zich dit af. MMZS

vraagt zich af wat we kunnen en wat we niet kunnen in termen van inkoop,
expertise bundelen is een alternatief. [FEIEldenkt daarom dat we dit niet

moeten doen.

- licht de wens van export van beademingsapparaten van een

Nederlands bedrijf naar Turkije toe. In Nederland willen we dit apparaat pas
inzetten na de crisis omdat het gebruik anders is dan reguliere apparaten.
De intensivisten vinden het risico van direct gebruik te groot. Het bedrijf
heeft daarom een exportkrediet aangevraagd bij FIN omdat zij de producten
naar Turkije willen sturen. MMZS wordt verzocht om ze te laten exporteren
en het inhoudelijke standpunt leidend te laten zijn. MMZS vraagt of dit ook

geldt voor de situatie waarin we komen als er een grotere nood is. [EXE
licht toe waarom we bij ons standpunt moeten blijven en sluit daarmee aan

bij het standpunt van de intensivisten. MMZS vraagt zich af of we in overleg
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met inspectie en intensivisten toch niet om een heroverweging moeten

vragen in het licht van toekomstige capaciteitsproblematiek. [BEE zal
navragen aan de NVIC en de IG] (actie CZ).

Waddenhelikopter
- EREEOmeldt dat er een verzoek is gekomen van de intensivisten om de

Waddenhelikopter te gebruiken. Zij is hierover in gesprek, met in het

achterhoofd de afweging tussen coronazorg de continuering van de normale

zorg (actie CZ).
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